
J e g y z ő k ö n y v

Készült:  Monorierdő  Községi  Önkormányzat   Képviselő-testületének  Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi  Bizottsága   2008. október 14-én 15.00 órai kezdettel  a  Polgármesteri 
Hivatal tanácstermében megtartott  nyílt üléséről.

Jelen vannak:  Dr. Pácziné Félix Anna elnök, Borbás Elvira, Dzsupin Imréné, Bánné Veres 
Zsuzsanna tag, Bíró László tag.

Meghívottak:   Juhász Sándor polgármester
    Vad Mária alpolgármester
    Dr. Páczi Antal alpolgármester
    Szalai Gábor SzKB elnök
    Dr. Práczki Péter PTB elnök 
    Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi vezető 

Tanácskozási joggal: Vargáné Vass Éva jegyző 

Dr. Pácziné Félix Anna elnök: Köszönti a megjelenteket a bizottsági ülést 15.00 órakor 
megnyitja. Megállapítja, hogy öt bizottsági tag megjelent, a bizottság határozatképes. 

A jegyzőkönyvvezetésére Kifutné Szerencsi Ildikót, hitelesítésre Dzsupin Imréné bizottsági 
tagot kéri fel. 

Javasolja, hogy a napirendet az alábbiak szerint fogadják el: 1. Környezetvédelmi alapként 
felhasználható pénzeszközökre javaslat,  2. Faállomány fejlesztési terv előkészítése  3. 
Egyebek.

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság a jegyzőkönyv vezető és a hitelesítő 
személyére,  valamint a napirendi pontokra,  azok sorrendjére tett javaslatot 5  igen 
szavazattal elfogadta.

1. Környezetvédelmi alapként felhasználható pénzeszközökre javaslat 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: A helyi szintű környezetvédelmi szabályokról 
szóló 9/2008. (VIII.01.) Kt. rendelet  rendelkezik. Mint azt a bizottság tagjai is tudják a 
környezetvédelmi  alapra  a  költségvetésben  el  van  egy  bizonyos  összeg  különítve,  az 
önkormányzat eredeti bevételi előirányzata bruttó 0,5 %. 2008-ban ez az összeg 867 E Ft-
volt, amiből  az  idén  kb. 400 E Ft lesz felhasználva fa ültetésre. A bizottságnak a következő 
évre még több terve van, amit meg szeretne valósítani,   az említett összeg 2009-ben kevés 
lesz, ezért bizonyos tervek megvalósításához szeretné, ha a képviselő testület további anyagi 
fedezetet állapítana meg.  A rendelet 9. § (7) pontja felsorolja, hogy a környezetvédelmi 
alapot mire lehet felhasználni. A rendelet kimondja, hogy az alapot csak a felsorolt célokra 
lehet  felhasználni,  ezért  ezeknek  a  feladatoknak  a  megvalósítására  időt  és  pénzt  kell 
fordítani. 
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: Javasolja  a  bizottságnak,  hogy  a  rendeletben  felsoroltakon 
haladjanak sorban és beszéljék meg, hogy mit szeretnének megvalósítani 2009-ben. Jelenleg 
867 E Ft van a talajterhelési díjból, ami a környezetvédelmi alap része. Amikor a képviselő-
testület a költségvetést tárgyalja, javaslatot lehet tenni, hogy konkrétan melyik feladatra, 
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mekkora  összeget  szeretnének  fordítani.  Ez  azért  is  fontos,  hogy  a  költségeket 
meghatározzák,  mert  a  következő  napirendi  pont  a  faállomány  fejlesztési  terv,  aminek 
szintén lesz a költségvetési kihatása. 

Borbás  Elvira  tag: Javasolja,  hogy  a  bizottság  az  említett  (7)  pontban  felsoroltakat 
egyesével nézze meg és az összegeket határozza meg.  Az a./  pontra szerinte jövőre nem 
kell pénz, mivel jelenleg nincs arról tudomás, hogy valamit is helyre kellene állítani. A b./ 
pont  az  emberek  egészség  védelmére,  az  életminőség  javítása,  itt  tudni  kellene,  hogy 
pontosan mit takar. Takarhatja az egészség napot is, ami egészségvédelmet szolgál.

Vad Mária alpolgármester:  Egészségvédelem és életminőség javítás szerinte azt jelenti, 
hogy pl. megszüntetni egy olyan káros anyagokat kibocsátó létesítményt, ami az egészségre 
káros, az  életminőséget befolyásolja.  

Borbás Elvira tag: Úgy gondolja, hogy erre most nem kell pénzt fordítani. A c./ pontra 100 
E Ft-ot  ,  a d./  pontra 200 E Ft-ot javasol. Úgy gondolja, hogy az e./ f./ és g./   pontokra 
nem  kérnének  pénzt. A h./  pontra,  ami  a  környezetvédelemről  szóló  tájékoztatást  stb. 
tartalmazza, javasol 100 E Ft-ot és az iskolások, óvodások körében lehetne szervezni. Az i./ 
pont, ami a lakosság környezetvédelmi szerveződéseinek támogatása 100 E Ft-ot javasol, a 
j./ pont szerinte ugyan az mint a h./ pont, ezért erre nem javasol külön pénzt eltenni, a k./ 
pontra 200 E Ft-ot javasol, mivel a zöld területet növelni szeretnék. Az l./ pont  a veszélyes 
hulladékok összegyűjtésével kapcsolatos, nem tudj, hogyan lehetne ezt megszervezni, erre 
egyenlőre nem javasol pénz elkülönítést.

Kifutné Szerencsi Ildikó jegyzőkönyvvezető: Elnézést kér, hogy az ülést megzavarja, de 
elszeretné mondani, hogy Pilisen a Polgármesteri Hivatal gumiabroncs gyűjtést szervezett, 
ami tudva lévő, hogy  veszélyes hulladék,  amit ingyen el lehetett vinni a kijelölt területre, 
onnan a hivatal szállíttatta el. Az akció, hosszabb ideig tartott, nemcsak egy-két napig, ha jól 
emlékszik talán két hétig is. Nagyon nagy mennyiség gyűlt össze.  

Borbás Elvira tag: A gumiabronccsal kapcsolatban megjegyzi, hogy ebből még pénzt is 
lehet csinálni. Vannak olyan cégek, akik konténereket hoznak, hogy abba legyen a veszélyes 
hulladék  gyűjtve,  ingyen  elszállítják  és  még  pénzt  is  adnak  az  abroncsért  és  az 
akkumulátorért  is.  Ő vállalja,  hogy az  iskolában megszervezi,  egyébként  az  elemet  már 
régebb  óta  gyűjtik.  Szerinte  ehhez  nem  kell  pénz.  A  gyűjtés  ideje  alatt  a  nevelők 
biztosítanák a felügyeletet és a megszervezést biztosan az iskola igazgatója is támogatja. Az 
m./pont a Tiszta Udvar Rendes Ház.... mozgalom támogatása. Erre 2008-ban 100 E Ft-ot 
költöttek,  de  jövőre  biztosan  minden  drágább  lesz,  ezért  150  E  Ft-ot  javasol.  A 
környezetvédelmi feladatok végrehajtására így 850 E Ft-ra lenne szükség.

Dzsupin Imréné tag: Kérdezi, hogy jövő lesz e talajterhelési díjból ekkora bevétel?

Vargáné Vass Éva jegyző: A környezetvédelmi alap nemcsak a talajterhelési díjból tevődik 
össze, hanem az említett önkormányzati bruttó bevétel 0,5 %-ából is.  
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Borbás Elvira tag: Az összegek csak javaslatként hangzottak el, de a későbbiekben át is 
lehet csoportosítani.

Pácziné  Félix Anna szavazásra bocsátja azt, hogy a bizottság javasolja a képviselő-
testületnek, hogy a helyi szintű környezetvédelmi szabályokról szóló 9/2008. (VIII.01.) 
Kt. rendelet 9. §  (7) bekezdésében felsorolt célok  alapján  a környezetvédelmi alapból 
a helyi védettségű természeti értékek fenntartására, fejlesztésére, állaguk megóvására 
100 E Ft-ot, felszíni és felszín alatti vizek minőségi és mennyiségi megőrzésére 200 E 
Ft-ot, a környezetvédelemről szóló tájékoztatások, előadások költségeinek fedezésére, 
környezetvédelmi ismeretek terjesztésére,környezeti nevelés támogatására 100 E Ft-ot, 
a lakosság környezetvédelmi szerveződéseinek támogatására 100 E Ft-ot,, parkok, fák, 
fasorok és egyéb községi zöldterület létesítésére, állapotának javítására 200 E Ft-ot, a 
Tiszta Udvar Rendes Ház Szép Környezet, Jó Közérzet mozgalom támogatására 150 E 
Ft-ot, összesen 850 E Ft-ot a 2009. évi  költségvetésben biztosítani szíveskedjen. 
A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta.

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLET
      EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

28/2008.(10.14.) EKB
       határozata

A környezetvédelmi alapként felhasználható pénzeszközökről

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja  a  képvelő-testületnek,  hogy  a 
helyi szintű környezetvédelmi szabályokról szóló 9/2008. (VIII.01.) Kt. rendelet 9. §  (7) 
bekezdésében  felsorolt  célok   alapján  a  környezetvédelmi  alapból  a  helyi  védettségű 
természeti értékek fenntartására, fejlesztésére, állaguk megóvására 100 E Ft-ot, felszíni és 
felszín alatti vizek minőségi és mennyiségi megőrzésére 200 E Ft-ot, a környezetvédelemről 
szóló  tájékoztatások,  előadások  költségeinek  fedezésére,  környezetvédelmi  ismeretek 
terjesztésére,környezeti  nevelés  támogatására  100  E  Ft-ot,  a  lakosság  környezetvédelmi 
szerveződéseinek  támogatására  100  E  Ft-ot,  parkok,  fák,  fasorok  és  egyéb  községi 
zöldterület létesítésére, állapotának javítására 200 E Ft-ot, a Tiszta Udvar Rendes Ház Szép 
Környezet, Jó Közérzet mozgalom támogatására 150 E Ft-ot, összesen 850 E Ft-ot a 2009. 
évi  költségvetésben biztosítani szíveskedjen. 

Határidő: 2008. októberi Kt. ülés
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

2. Faállomány fejlesztési terv előkészítése 

Dr.  Pácziné Félix  Anna bizottság elnöke:  Kérdezi,  hogy a faállomány fejlesztési  terv 
előkészítéséhez miért kell szakértő?

Vargáné Vass Éva jegyző:  Azért,  mert elfogadtak egy környezetvédelmi programot, s a 
programban az szerepel, hogy a ciklus végére a faállományt kétszeresére növelik. Minden 
képpen szakemberrel kell felbecsültetni, hogy jelenleg hol tart a település, melyek azok
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a  közterületek,  amelyeket  fejleszteni  akarnak  és  nagyon  lényeges,  hogy  milyen  módon 
tegyék. Pl. milyen faállományt akarnak telepíteni, mekkora területre, hol kell  füvesíteni, 
ehhez  szakemberre van szükség. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:      Jó lenne, ha nyárfást termelnek ki, akkor oda ne 
nyárfát ültessenek újra, hanem akácfát.

Vargáné  Vass  Éva  jegyző:  Külső  telepítésekbe  nem  lehet  beleszólni,  azt  az 
erdőgazdálkodás szabályozza.  

Dzsupin  Imréné  tag: Kérdezi,  hogy  nincs  e  olyan  jogszabály,  ami  rendelkezik  arra 
vonatkozóan, hogy a pollent kibocsátó fákat ne ültessék. 

Dr. Pácziné Félix  Anna bizottság elnöke: A fák 90 %-a pollegén,  valamilyen allergiát 
okoz, ilyen törvény biztosan nincs.  

Vad Mária alpolgármester: Kérdezi, hogy ki tudja azt, hogy Monorierdőnek mekkora a 
zöldterülete. Az önkormányzat megvásárolta a 4 ha területet temető részére, az nyárfás és 
előbb utóbb kitermelésre kerül. A 4 ha-t úgysem fogják temetőnek felhasználni. 

Dr.  Pácziné  Félix  Anna bizottság elnöke: A területet  biztos,  hogy arra  a  célra  fogják 
használni,  amire vásárolták csak hosszabb idő után.  Először  1,5 ha területet  kell  rendbe 
tenni,   hogy a temetőt be lehessen indítani.  A többi fát csak akkor lehet törvény szerint 
kiszedni,  ha  vágás  érett.  Az  Erdőfelügyelőség  méri  fel  a  területet,  és  nagyon  komoly 
szabályok vannak, persze lehet, hogy azok a nyárfák már vágásérettek és ki kell szedni.  

Vad Mária alpolgármester: Lehetőségként említette meg a 4 ha területet,  mert ha nem 
használják az egész területet temetőnek, akkor 1 ha területet be lehet ültetni nyárfa helyett 
más fával. 

Borbás Elvira tag: Először ajánlatokat kellene bekérni, hogy ki tudják választani, hogy ki 
legyen az az ember, aki a tervet elvégzi.  

Pácziné  Félix Anna szavazásra bocsátja azt, hogy a hivatal kérjen be a faállomány 
fejlesztési terv elkészítésére legalább 3 db ajánlatot és a novemberi bizottsági ülésre 
terjessze elő.
A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta.

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLET
      EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

29/2008.(10.14.) EKB
       határozata

A faállomány fejlesztési terv előkészítéséről
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Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja,  hogy a Polgármesteri Hivatal 
kérjen be a faállomány fejlesztési terv elkészítésére legalább 3 db ajánlatot és a novemberi 
bizottsági ülésre terjessze elő.

Határidő: 2008. novemberi EKB ülés
Felelős: Vargáné Vass Éva jegyző

Egyebek

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  Jövőre is szeretnének további virágosításokat 
végezni. Erre 2008-ban 200 E Ft volt biztosítva, amit jövőre is szeretnének megkapni. Az 
idén két alkalommal lett az egészségnap megrendezve, melyek kisebb rendezvények voltak, 
2009-ben  egy  sokkal  átfogóbb,  nagyobb  egészségnapot  szeretne  a  bizottság  szervezni, 
aminek  a  költsége  is  jóval  nagyobb  lesz  az  ideinél,  erre  a  célra  300  e  Ft-ot  szeretne 
megkapni.  A parlagfű és szemétszedés megszervezésére, reklámozására is szeretne pénzt 
kérni, mert az idén is a megrendelt konténerek kevésnek bizonyultak és még kellett rendelni, 
ami pénzbe került, ezért javasolja a 200 E Ft-ot.  Az a kérése a képviselő-testület felé, hogy 
a 2009. évi   költségvetésben  az említett  összegeket,  összesen 700 E Ft-ot szíveskedjen 
biztosítani, hogy év közben ne keljen 30 – 40 E Ft-onként mindig kérni, megszavazni.  Ha 
megmarad a pénz, akkor év közben át lehet csoportosítani más feladatok megvalósítására.

Borbás Elvira tag: Szeretné  mindenkinek a munkáját megköszönni, akik az egészségnap 
szervezésében,  megrendezésében  részt  vettek.  Nagyon  sikeres  volt,  sokan  megjelentek. 
Most volt harmadszor megrendezve, az elsőn kevesen voltak, de ahogy elterjedt a híre, hogy 
milyen sokféle vizsgálaton lehet részt venni, egyre többen jönnek el. Ő is javasolja, hogy 
jövőre nagyobb volumenű legyen az egészségnap, még több vizsgálatokkal kiegészítve. 

Bánné Veres Zsuzsanna tag: Valóban nagyon sikeres volt, de az a javaslata, hogy jövőre 
úgy szervezzék meg, hogy a családokat is vonják be, mert sajnos most is elsősorban az 
idősebb korosztály jelent meg, míg a fiatalok nem igazán jönnek. 

Borbás Elvira tag: Azért is lenne szükség még több pénzre, hogy a gyermekek részére a 
játékokat tudják biztosítani, mert addig míg a gyermek játszik, addig a szülő a szűréseken 
részt tud venni. Támogatja a javaslatot. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: A rendelet  9.  § (7) pontja felsorolja,  hogy a 
környezetvédelmi alapot mire lehet felhasználni. 

Vad Mária  alpolgármester: Maximálisan  támogatja  az  egészségnap  megrendezését,  de 
nem érti, hogy a környezetvédelmi feladatoknak mi köze van az egészség naphoz. Ezt külön 
kellene választani. Egyetért azzal, hogy pénzt szeretnének az egészségnap megszervezésére, 
de az a véleménye, hogy az egészségvédelem az nem környezetvédelem. 

Borbás  Elvira  tag: Igaza  van  az  Alpolgármester  asszonynak,  de  az  elnök  asszony  az 
egészségnapra kér külön 300 E Ft-ot, és a környezetvédelmi feladatok megvalósítására ott 
van a környezetvédelmi alap. A 300 E- Ft-ot  nem a környezetvédelmi alapból kéri, hanem 
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külön a képviselő-testülettől, mivel ez egy külön koncepció lenne. Ez külön van választva. 

Dr.  Pácziné  Félix  Anna  bizottság  elnöke: Azért  nem  választotta  szét  szorosan  a 
környezetvédelmi és egészségmegőrzési feladatokat,  mert eddig mindig egy napra voltak 
ezek az események szervezve. Az emberek részt vettek  környezetvédelmi feladatokban ( fa 
ültetés, virágosítás stb.) ugyan akkor elmentek a szűrésekre is. A környezet védelme egyben 
az egészség védelme is,  tehát nem lehet teljesen szétválasztani.  Szeretné, ha 2009-ben a 
parlagfű irtása is jobban lenne reklámozva és figyelve.

Vad Mária alpolgármester: Javasolja, hogy jövőre a parlagfű irtását úgy hirdessék meg, 
hogy a lakosság tövestől szedje ki és adja le a kijelölt helyen. Aki leadja az minden kiló 
parlagfű után 2.-  vagy 1.- Ft-ot kapna. 

Borbás Elvira tag:Ezt csak úgy tudja elképzelni, hogy egy két napig, mert egyébként fel 
kell fogadni egy embert, aki folyamatosan méri. A parlagfű már május végétől nő, de attól 
függ milyen az idő. Ezt jól meg kell szervezni, az ötlet jó.

Bánné Veres Zsuzsanna tag: Volt olyan parlagfű gyűjtésen, ahol gyermek programokat is 
szerveztek. Amíg a gyerekek a programon részt vettek, addig a szülők és azok a gyerekek 
akik  nem  akartak  részt  venni  egyik  programon  sem  gyűjtötték  a  parlagfüvet.  A végén 
kihirdették, hogy ki gyűjtötte a legtöbb parlagfüvet.

Borbás Elvira tag: Nagyon jó ötletnek tartja és javasolja, hogy jövőre  az iskola óvoda 
bevonásával szervezzenek egy ilyen napot. Javasolja, hogy az erre a célra elkülönített 100 E 
Ft-ot emeljék meg. Tehát a parlagfű és szemétszedés reklámozására lebonyolítására akkor 
nem 200 E Ft-ot, hanem 300 E Ft-ot kellene elkülöníteni. 

Dzsupin Imréné tag: 2008-ban is volt szervezve parlagfű szedés az iskolában és óvodában. 
Az  iskola  340  tanulójából  kb  14-en  vettek  részt.  Úgy  kellene  megszervezni,  hogy 
mindenkinek érdeke legyen elmenni, mert a településen nagyon sok az allergiás beteg.

Vad Mária  alpolgármester: Még  mindig  fenntartja  előző  javaslatát,  hogy  fizessenek  a 
begyűjtött parlagfűért. Ha nem fognak mellérendelni a gyűjtésnek semmit, a lakosság nem 
lesz érdekelt, hogy részt vegyen. Ha a gyerekek el is mennek, a szülők nem biztos, hogy 
részt vesznek. Ki kellene helyezni konténert, amibe a leadott parlagfüvet el lehet helyezni.  

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: 2009-ben fognak egy olyan parlagfű gyűjtést 
szervezni,  mint amit az alpolgármester asszony javasolt.  Úgy gondolja májusban kellene 
meghirdetni, május végétől június közepéig amíg a növény nem virágzik.  Akkor már azt is 
fogják látni, hogy mennyi pénzt tudnak erre a célra fordítani.  

Szalai Gábor SzKB elnöke: A begyűjtött parlagfüvet, ha megszáradt el is lehet égetni, ha 
nincs országos tűzgyújtási tilalom. 

Vad  Mária  alpolgármester:Javasolja,  hogy  két  napot  hirdessenek  meg,  egy 
környezetvédelmi és egy parlagfű gyűjtési napot. 
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Borbás Elvira tag: Akkor jövőre két napot fognak szervezni, első lesz a környezetvédelmi 
nap, ahol ki fogják hirdetni, hogy mikor lesz a parlagfű gyűjtési nap. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság  elnöke: Az a kérése, ha a plakátokat kihelyezik a fákon 
és a hirdető táblákon kívül a boltokba is adjanak, mert panaszkodnak a boltosok, hogy soha 
nem kapnak. 

Vargáné Vass Éva jegyző: Több alkalommal próbáltak üzletbe kihelyezni plakátot, de a 
vezető nem engedte. Egy két boltban engedik csak, oda visz is a kézbesítő. 

Dr.  Pácziné  Félix  Anna bizottság   elnöke:  Amennyiben  ilyen  előfordul,  azt  kéri  neki 
jelezni és többet nem fog előfordulni, hogy a kézbesítőt elzavarják. 

Pácziné  Félix Anna szavazásra bocsátja azt, hogy a  képviselő-testület a 2009-es évi 
költségvetésből  az egészségnapra 300 E Ft-ot, virágosításra 200 E Ft-ot, a parlagfű és 
szemétgyűjtés  reklámozására,  megszervezésére  és  lebonyolítására  300  E  Ft-ot, 
összesen: 800 E Ft-ot  biztosítson a bizottság részére. 
A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta.

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLET
      EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

30/2008.(10.14.) EKB
       határozata

 Egészségnap, virágosítás, parlagfű és szemétgyűjtés 
         költségvetési koncepciójáról

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja  a  képvelő-testületnek,  hogy  a 
2009-es évi  költségvetésből   az egészségnapra 300 E Ft-ot,  virágosításra 200 E Ft-ot,  a 
parlagfű és szemétgyűjtés reklámozására, megszervezésére és lebonyolítására 300 E Ft-ot, 
összesen: 800 E Ft-ot  biztosítson a feladatellátáshoz. 

Határidő: 2008. novemberi Kt. ülés
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

Dzsupin Imréné tag:  Tudomása szerint a KÖVÁL Rt egy évben két lomtalanítást szervez. 
Kérdezi, hogy az őszi lomtalanítást mikorra tervezi. 

Vargáné Vass Éva jegyző: Még nem tudják az időpontot, de utána fog érdeklődni. 

Borbás Elvira tag: Elmondja,  hogy Ő már érdeklődött.  Igaz nem tudták,  hogy ő helyi 
képviselő, de azt a felvilágosítást adta a Takács Úr, hogy egy évben csak egyszer szervezik 
meg, a másodikért az önkormányzatnak fizetnie kell. Sajnos nem emlékezett, hogy tavasszal 
a testületi ülésen az Úr milyen ígéretet tett, ezért nem akart vele vitatkozni. Kéri a hivatalt, 
hogy nézzen utána és ha a rendeletben két alakalom van, be kell a KÖVÁL-lal tartatni.  
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Dzsupin Imréné tag:  Kérdezi, hogy a KÖVÁL Rt-vel meddig kötötte meg a szerződést az 
önkormányzat, ha letelik a határidő nem lehetne más szállítóval szerződést kötni?

Vargáné Vass Éva jegyző: 2008. december 31-ig. Azért kötötték a közölt időpontig,  mert 
bíztak  abban,  hogy  legkésőbb  augusztusban  vagy  szeptemberben  már  üzemelni  fog  a 
Ceglédi hulladéklerakó. Sajnos még mindig nem üzemel.  

Szalai Gábor SzKB elnök: Megkereste őt egy anyuka, sajnos a neve nem jut eszébe  és 
felajánlotta, hogy minden -féle fát olcsón tud beszerezni. 

Dr. Pácziné Félix Anna:  Megköszöni a hozzászólásokat. Kérdezi, hogy van e még valakinek 
hozzászólása,  felvetése,   javaslata.  Megállapítja,  hogy  nincs  a  bizottság  ülését  15.53  perckor 
bezárja.

K.m.f.

Dr. Pácziné Félix Anna Dzsupin Imréné
bizottság elnöke  jegyzőkönyv hitelesítő

Kifutné Szerencsi Ildikó
jegyzőkönyvvezető


